
Van het college: 
Altena financieel gezond, ruimte voor ambitities van college 
Wethouder financiën Hans Tanis: “We staan er als gemeente Altena financieel goed voor en 
we hebben er vertrouwen in die lijn in 2024 door te trekken. De ambities van het college zijn 
vanzelfsprekend als een rode draad zichtbaar in de Kadernota. Daarom willen we het komende 
jaar investeren in een vitaal en sociaal Altena, waar het goed wonen, werken en recreëren is.  
 
De kostenstijging blijft ook beperkt, we verhogen de heffingen met de inflatie. Door debatten 
met de gemeenteraad hebben we een definitieve sturing meegekregen voor de begroting 2024. 
We hebben een stevige basis én vertrouwen in de toekomst”.

SGP staat voor de 
schippers…
De SGP-fractie heeft aandacht 
gevraagd voor de nieuwe 
methode van tarifering van de 
havengelden in onze havens. 
Deze pakt aantoonbaar nadelig 
uit voor kleinere schepen en dat 
is ongewenst. Daarnaast zijn de 
tarieven voor walstroom te hoog en 
zijn walstroomvoorzieningen onder 
de maat. Toegezegd is dat de voorzieningen voor walstroom 
worden verbeterd en de nieuwe tarifering wordt geëvalueerd. 
De SGP zal dit kritisch volgen. Uitbreiding van kadecapaciteit 
moet hoge prioriteit houden!

…maar ook voor andere belangen

Zo zoeken we steun voor herintroductie van subsidiëring van 
individueel muziekonderwijs en hebben we  
aandacht gevraagd voor het oppakken van  
het onderhoud van de Joodse begraafplaats  
in Werkendam.

Keuzes maken we 
SAMEN!
Klimaat, woningnood, natuur, 
energie(armoede), mobiliteit… 
Overal worden dringend 
oplossingen gevraagd, maar 
er is nauwelijks ruimte. We 
hebben ons aardig in de hoek 
geschilderd en moeten keuzes 
maken, maar hoe?! 

Progressief Altena wil een sociale en groene gemeente 
zijn, waarbij we niet regeren vanuit een ivoren toren, 
maar SAMEN met u bouwen aan onze toekomst. Wij 
willen ervoor zorgen dat iedereen daaraan mee kan doen, 
zònder beperkingen! 

In ons Altena krijgt iedereen de mogelijkheid bij te dragen 
aan deze SAMENleving. Vanuit Den Haag lijkt het soms 
alsof de wereld bestaat uit tegenstanders, maar wij 
hebben geleerd het “Mé mekaore” te doen.  
 
Samen komen we verder,  
met de kracht van Altena!

Voor heel Altena! 
Altena is door jarenlang solide 
beleid financieel gezond. Die 
koers willen we vasthouden. 
Door deze reserve kunnen we 
nu best een stootje hebben. 
Een deel van dat geld kan 
terugvloeien naar de inwoners. 

CDA Altena wil inzet voor:
1. De Bergsche Maasveren. 

Om de ponten zo goedkoop mogelijk te houden, is een 
jaarlijkse bijdrage noodzakelijk.

2. Burgerinitiatief de Rib Andel. Realisatie van een 
multifunctionele ontmoetingsplek aan de rivier is een 
mooie kans om de leefbaarheid van Andel verder te 
vergroten.

3. Hervorming subsidies muziekverenigingen. Door het 
wegvallen van inkomsten van oud papier en verhoogde 
vaste lasten is het noodzakelijk dat deze verenigingen 
structureel een hogere subsidie kunnen krijgen.

4. Realisatie van een geboortebos rond 5 jaar Altena.  
Wij willen in 2024 voor elk geboren kind een boom 
planten. 

Van crisis naar crisis
De VVA, opgekomen als protestpartij, staat als een huis. De Rijksoverheid is  
sterk geradicaliseerd en loodst ons de ene na de andere crisis in. Een select  
gezelschap drukt zijn wil steeds door. De democratie sterft. Vele voorbeelden vindt u op  
https://www.deanderekrant.nl en https://www.ninefornews.nl. 

Wij willen eerlijke politiek, zónder manipulatie, censuur en gedragsbeïnvloeding. Een vrije en 
onafhankelijke pers en dito Justitie. De landspolitiek is niet in het belang van Nederland noch 
Altena. Al sinds 2019 geldt: Het klopt niet. We worden gehersenspoeld met informatie die 
weersproken dient te worden. Transparante en eerlijke politiek is wat we willen. Van onderaf 
geïnitieerd. Juist ook vanuit ons mooie Altena.

Het glas is half vol 
in Altena
Zo kijkt AltenaLokaal naar 
onze bijna 5 jaar oude 
gemeente. Er gebeurt 
genoeg, er kan genoeg en 
we doen al veel.  
 
Toch zet AltenaLokaal “hard” 
in op betere dienstverlening, 
meer  samenwerken met 

inwoners en beter bereikbaar zijn in de kernen. Meer 
kijken ook wat wel kan. Kennis, kracht en informatie 
uit onze samenleving ophalen en gebruiken voor een 
mooie toekomst. In de regio, provincie en zelfs in het 
land is Altena inmiddels positief bekend. Dat hebben 
we ook nodig om zaken te kunnen realiseren.  
 
De bouwstenen van Vitaal Altena geven  
ons de ruimte daarvoor en die moeten we  
benutten in de komende jaren. 

Zorgzaam en  
Duurzaam Altena 
Als ChristenUnie Altena 
zijn we verheugd over het 
gedeeltelijk terugdraaien van de 
bezuinigingen op zorg in onze 
gemeente. Dit is waar we al 
jarenlang voor hebben gepleit.  
 
Daarnaast zijn we blij met 
de extra aandacht voor een 
groenere woonomgeving. Door meer groen te creëren, 
verbeteren we niet alleen de levenskwaliteit, maar 
dragen we ook bij aan een duurzamere toekomst voor 
onze gemeenschap. En we zijn dankbaar dat er bij de 
noodzakelijke verduurzaming van de woningen extra 
aandacht is voor de gezinnen die hier zelf niet de middelen 
voor hebben.

Wij zullen ons, gedreven door Gods liefde,  
blijven inzetten voor een zorgzame en  
duurzame gemeente waarin het welzijn  
van onze inwoners voorop staat.

Altena

Niet dromen, maar 
doen
Het wordt, meer dan vier jaar na 
de fusie, tijd om zaken op orde 
te krijgen. Er gaat veel energie 
en geld verloren aan dromen en 
denken. Daarom vergeten we 
als gemeente soms ook echt 
wat te doen. Een notitie over 
een circulair voedselsysteem 
of over een vitaal platteland is 
leuk, maar niet concreet. Ondertussen wil de inwoner van 
Altena gewoon huizen om in te wonen, bedrijventerreinen 
om op te werken, veilige wegen om op te rijden en goede 
dienstverlening om op te vertrouwen.  
 
Een financieel tekort dreigt  
voor de toekomst, terwijl de gemeente  
zich daar niet op voorbereidt. De VVD kiest  
voor doen in plaats van dromen.
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De gemeenteraad van Altena heeft afgelopen dinsdag de bespreking van de Kadernota afgerond. Hierin 
staan globaal de prioriteiten van de gemeente Altena en welke investeringen daarbij horen.  
De Kadernota geeft richting aan de begroting voor 2024. Deze volgt in het najaar. 

Wat vinden de fracties in de gemeenteraad?


